共想工作坊議程 Think In Agenda



預告「WOW高雄2021世界女性藝術節」 Looking forward to WOW Kaohsiung 2021 Festival

致謝 Acknowledgement

夥伴名單 In collaboration with

國家人權博物館

National Human Rights Museum

台灣國際紀錄片影展 Taiwan International Documentary Festival 顧問群 Advisors

邱花妹 CHIU Hua-mei

吳瑪悧 WU Ma-li

王啟仲 WANG Chi-chung

林富莉 LIN Fu-li

何怡璉 HO I-lien

National Performing Arts Center - National Kaohsiung Center for the Arts (Weiwuying) presents WOW Kaohsiung Think In in partnership with The WOW Foundation.

WOW Festivals and events are presented by arrangement with Southbank Centre, London



共想工作坊

WOW Kaohsiung Think In

3.13 Sat. 15:30, 19:00 3.14 Sun. 15:30

演講廳

Lecture Hall



WOW在衛武營 WOW in Weiwuying

WOW 是 Women of the World世界女性藝術節的縮寫,WOW藝術節是一個表揚女性成就、為世界上不同處境的女性發聲的大型活動。2010年由裘德·凱莉(Jude KELLY)在她擔任藝術總監十餘年的英國倫敦南岸藝術中心首次舉辦,從這座英國最大的藝術中心舉辦的WOW藝術節算起,WOW至今已超過涉足全球六大洲30多個城市且超過2百萬名參與者。衛武營國家藝術文化中心為實踐「眾人的藝術中心」的公共責任,2021年將跨足社會性別議題,成為WOW藝術節的全球夥伴之一,透過藝術的力量推動平權。

3月13日、14日的「WOW高雄 共想工作坊」是這個計劃的起點,活動由WOW藝術節創始人裘德·凱莉擔任開場嘉賓,邀請不同職業、學歷、年齡、性別等多元社群的民眾分享自身的生命故事與生活經驗,一起腦力激盪、暢所欲言,引導大家在輕鬆自在的氛圍下,分享在職場、家庭及生活各種場合遇到平等與不平等的經驗,共同討論藝術節所需關注的面向與期待,並且為11月的節目提出內容、形式及嘉賓人選的建議,提煉出真正源自民眾、獨一無二的「WOW 高雄 2021世界女性藝術節」。

你的參與非常重要——只要你是一位女性,或者認識至少一位女性,就不該錯過這場為你舉辦的 藝術節!

WOW is a Festival founded by Jude KELLY CBE that celebrates the achievements of women and girls, and takes a frank look at the obstacles they face. Starting as a three-day festival at London's Southbank Centre in 2010, where Jude was Artistic Director for 12 years, the Festival has now taken place in 30 locations across six continents, reaching more than two million people. Weiwuying will be hosting WOW Kaohsiung Festival in November 2021, to continue to promote social, cultural and gender equality, to inspire conversations between people from all walks of life through the arts.

Think Ins on March 13, 14 are the starting point of the Festival. Participants from a wide spectrum of identities, occupations, education levels, ages and gender will tell and listen to each other's stories, raising the concerns and issues about women and girls today, sharing what we hope WOW will achieve, contributing to the WOW Kaohsiung 2021 Festival in November.

トミ決定怎麼定義「女人」? 別定 何且為什麼要識別自己 挖 浴 色週 業学句 拉 問 四 年 調べい 位 则复 領域 \ 嘂 罗 黒